
Radny Krzysztof Świerczek zgłosił potrzebę wyremontowania chodnika w
Mizerowie przy ul. Lipki w rejonie przystanku autobusowego

Radny Krzysztof  Świerczek zgłosił potrzebę wyremontowania chodnika w Mizerowie przy ul. Lipki w rejonie
przystanku autobusowego. Przedmiotowy chodnik jest zapadnięty w dwóch miejscach na głębokości 15 cm i
szerokości 1,5 metra. Zapadliska  stwarzają zagrożenia dla pieszych poruszających się w rejonie przystanku, a
także pasażerów udających się na przystanek.
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